
1 
 

 

Rotary      

Kjellerposten 
TVEDESTRAND ROTARYKLUBB - Nr 8 – september 2024 

Redaktør: Svein Jordahl 

Fødselsdager: Ole: 30.10, Leif: 11.11, Sven Inge: 16.11 

 

 
Oktober 

Mandag 7  
Klubbaften 
Ref peisaften. Avtale 
sykehjemmet 

Mandag 14  
INTERCITYMØTE  
BROKELANDSHEIA 
Kragerø er arrangør 

Mandag 21  
GUVERNØRBESØK 

Mandag 28  
Kakefest 
Strannasenteret 

 

 
November 

Mandag 4  
Klubbaften 
Nominasjon 

Mandag 11  
Christian Radich 
v/Oddrun Irene Bøe 

Mandag 18 
JULEBORD FREDAG 15. 
Møtefri mandag 18.  

Mandag 25  
Årsmøte med valg 

                                    Kjære rotaryvenner! 

  
De to første månedene av Rotaryåret er allerede 
bak oss, og vi har begynt på en hektisk oktober 
måned.  Det blir først Klubbaften, 7. oktober, og 
så går det slag-i-slag med Intercity-møte på 
Brokelandsheia 14. oktober, Guvernørbesøk 21. 
oktober, og til sist den årlige Kakefesten på 
Strannasenteret 28. oktober.  
På Klubbaftenen diskuterer vi innkomne forslag fra 
peisaftenen som var 16. september, og avklarer litt 
rundt kakefesten på Strannasenteret. 
Det er sikkert også en fin anledning til å se på 
hvilke mål og ambisjoner vi har satt oss i Club 
Central - vi må jo alle sammen ‘eie’ disse tingene i 
fellesskap! 
 
Ifølge vedtektene skal siste møtedag i oktober 
brukes til blant annet å nominere kandidater til 
neste års styre og verv, men sånn programmet har 
lagt seg til i år, blir det Klubbaften med nominasjon 
den første mandagen i november i stedet, den 4.11. 
 
Nytt i vårt distrikt i år er rolle-baserte møter på 
tvers av klubbene. Tanken er at den som har en 
rolle (verv) i en klubb har nytte og glede av å 
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komme sammen med de som har samme rolle i andre klubber.  Der kan 
forslag og ideer utveksles, og vennskap og nettverk skapes og utvides. Noen 
har allerede deltatt på ‘sitt’ møte, mens andre møter gjenstår. Og så er det 
bare fint om andre i klubben har lyst til å bli med, uavhengig av rolle - jo flere 
som engasjerer seg, jo bedre! Jeg blir meg på det jeg har tid til!  Møtene ledes 
av Tone Kolbenstvedt. 
 
Stine og jeg (Kristin) skal ta opp igjen Rotary Leadership Institute (RLI)-kurset 
som vi begynte på i vår.  Det blir lørdagssamlinger i oktober, november og 
desember.  Kursene har gått noen år, og får veldig gode tilbakemeldinger.  Vi 
må minne hverandre på at nye medlemmer oppfordres til å delta så fort som 
mulig!  Kursene settes opp både høst og vår. 
 
Kontingentene strømmer inn - det er helt topp! Stine har laget en fin fakturamal, 
som ser veldig proff ut. 
 
Nyeste månedsbrev fra Distriktsguvernøren er videresendt til dere alle. 
 
På tampen vil jeg gjerne si takk for at dere hjelper meg med å huske ting, minner 
meg på regler og rutiner, og tipser meg om foredragsholdere som eksempelvis 
ikke er like glade i vin som vi er!  Det setter jeg veldig pris på. 

 
Hilsen Kristin 
President 
               

 

 

Rotary på høstmarked i Tvedestrand 
Stine Marie, Kristin, Aud og Line tok initiativ til – og gjennomførte - en «Rotary-stand» 

under Høstmarkedet i Tvedestrand lørdag 22.9.2024. Holgata var full av folk som gikk 

frem og tilbake der det var mange selgere av husflid, smykker og noe spiselig. Rotary 

hadde fått en flott plassering ved «Strykejernet» og Rotary-damene tilbød Twist og 

informasjon om Rotary, herunder stipender og utveksling. Jeg forstår at de selv var 

sånn passe fornøyd med besøket til standen denne dagen. Men det viktigste av alt var 

at Rotary viste seg frem. Med bannere og plakater markerte de oss. Klubben kom opp 

av kjelleren og opp i sol-lyset. Et storartet prosjekt og en flott gjennomføring de kan 

være stolte av, etter min mening. Stor takk og honnør til damene!  

Svein 
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Rotarymøte 2. september 2024  
Det var klubbaften og på programoversikten stod det «Spise ute denne mandagen». 

Det ble bestilt bord på «Hytta» og invitasjon sendt ut. Ikke den helt store deltagelsen, 

men vi koste oss med deilig mat og godt drikke.  

Fremmøte 58%. 

Oddvar 
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Rotarymøte 9. september 2024    
Møte ble ledet av president Kristin. Hun fikk to verter til peisaftenen, Geir og Svein, 

men manglet fortsatt en. Det ordnes nok i løpet av uken og hun kommer tilbake med 

for-delingen hos de 

ulike vertene. Andre 

interne saker ble 

utsatt til første møte i 

oktober. 

Dagens 
foredragsholder var 
Guttorm Nilsen og 
tema var «Brødr. 
Grændsens 
båtbyggeri» på 
Borøya. Sist sommer 
gav han og sønnen 

Aanon Meidel Bergendal ut en bok om samme tema. Den er forøvrig virkelig verdt å 
lese. 

Brødrene Peder og Thorvald Grændsen startet opp båtbyggeriet i 1932. Produksjonen 
holdt på frem til midt på 70-tallet, da var Peder allerede død (1971) og det var 
Thorvald som drev de siste årene alene. I alt ble det bygd 433 båter av mange ulike 
typer, men det er nok Grændsen sjekta, både med og uten glass, som er aller mest 
kjent. Guttorm kunne fortelle at brødrene hadde samlet på alt av korrespondanse til 
og fra kunder i alle årene de drev. Det gav et enestående bilde av bedriften og 
arbeidet de gjorde. Vi hadde derfor et meget godt grunnlag for å skrive bedriftens 
historie og følte oss nesten forpliktet til det og dermed ta vare på historien, la 
Guttorm til. 

Det ble et meget godt foredrag med artige historier om enkelte av båtene, bl.a båten 
til tannlege Johnsen og sjekta til Tellef Feltstykket. Men vil dere enda flere detaljer 
må dere kjøpe boka, den anbefales. Fremmøte var imponerende 82% og vi hadde to 
gjester på besøk. 

Oddvar P 

 

Rotarymøte 16. september 2024 
Det var peisaften med Geir, Ragnar og Svein som verter. Oppgaven til gruppene: -         

 -     Medlemsutvikling, forslag til nye medlemmer 

- Forslag til program 

- Andre ideer og innspill til klubben 

Det meldes om godt oppmøte og flere tilbakemeldinger på de oppsatte oppgavene. 
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Rotarymøte 23. september 2024 
Møtet var besøk på Nettas Hus i Dypvåg der vi ble tatt imot av Frode Gustavsen som 

fortalte om prosjektet og viste oss rundt, 
både ute og inne. 
Det var imponerende det vi fikk se. Alt var 
enda ikke helt ferdig, bl.a idrettshallen, 
baren, tennisbanen og garasjeanlegget. Ute 
var der både stort basseng og stor Jacuzzi 
ferdig. Sistnevnte rommet 30 personer, 
vannet holdt 38 grader.  
Innvendig ble vi «blendet» av utrolig flotte 

løsninger, inventar og fargesammen-
setninger. Det var rett og slett imponerende 
flott – lekkert! 
Jørn Longem og hans private selskap 
Teleplan står bak investeringene og navnet 
Netta stammet fra Jørns grandtante med 
samme navn.  

Frode kunne fortelle at det i april og mai var 
opptil 60 arbeidsbiler som kom hver dag, 
det hadde vrimlet av arbeidsfolk, både ute 
og inne. Dette blir et sted for ansatte i 

Telekom, enten på møter/kurs, arbeidsoppdrag eller ferie med familien. Men stedet 
vil også komme lokalbefolkningen til gode. Som medlem i Dypvåg idrettslag vil man 

kunne benytte bassenget, idrettshallen og trenings fasilitetene. Og der var ikke noe 
utstyr som manglet.  

Jeg tror vi alle ble blendet av de vi fikk se. Her var det ikke spart på noe. 
Vi ble avslutningsvis samlet i 3 etasje hvor det ble servert kaffe, mineralvann og 
kake. En stor takk til Frode som tok seg tid til å vise oss rundt og vinflasken han fikk 
fra vår president var vel fortjent.  
Fremmøte: Ca 65% 
Oddvar P 
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Rotarymøte 30. september 2024       
Møtet ble ledet av president Kristin. Det var ingen klubbsaker og ordet gikk derfor 

raskt til kveldens foredragsholder Jan Lindal. Det ble et meget interessant og 

engasjerende foredrag. Jan startet opp allerede med eget byggefirma i 1987, 23 år 

gammel og har drevet med næringsutvikling helt frem til 

idag og har ingen hensikt om å slutte med det. Han 

fortalte om hvor hans selskap stod i dag, litt om hvor 

veien gikk videre og var ekstra opptatt av 

Humankapitalen – nemlig menneskene i bedriften. 

Lindalgruppen er idag en stolt samling av mennesker og 

det var viktig å kunne være en foretrukket leverandør 

innen bygg. Han sa ta smellen på Labakken-prosjektet 

ble tøff, men også en lærdom. Han slo ikke selskapet 

konkurs, det burde jeg kanskje gjort, sa han, men han 

stod den av og kom gjennom denne krisen.  

De drev ikke så mye med Eiendomsutvikling nå, 
innsatsen var på produksjon og Næringseiendommer. Bedriften prioriterte 
bærekraftige mål, det er: 

- HMS, lærling, mangfold og likestilling 
- Innovasjon i prosjekt og produkt samt digitale plattformer 
- Avfallsstrategi – gjenbruk, klima og reduserte utslipp. 

Idag har bedriften 84 ansatte og har som mål å jobbe frem gode produkter. Bygger 
mye moduler.                                                                                                                        
Han viste bilder fra mange store prosjekter de hadde vært med å sette opp, mye av 
dette i Oslo-området. Kan nevne Vestli skole, store prosjekter på Billingstad og Carl 
Berner samt Tvedestrand nye videregående skole. Hus og stilarter endrer seg mye, 
de senere årene har det vært mye firkanta boliger med flatt tak, men nå kommer 
skråtakene tilbake kunne Jan fortelle. 

Har akkurat i disse dager inngått et samarbeid med Jan Marcussen, dette ifm 
boligområdet Marcussen skal bygge ut på Dalhei vest på Gjeving. Produksjonen av 
disse seksjonene/ boligene vil foregå på Grendstøl i lokalene som Teknobad satte 
opp. Et riktig spennende samarbeid og prosjekt.                                                 
Fremmøte: ca 58%.                                                                                                         
Oddvar P. 


